

《单词百科:fortnight是什么意思?fortnight怎么发音?fortnight的解释和用法》

英语单词fortnight是什么意思?fortnight怎么读?fortnight怎么发音?简答网为您整理了fortnight的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fortnight怎么读

fortnight的读音:[' fɔ : tna ɪ t]

fortnight的意思

1、n.两星期，十四天;

fortnight的双语例句

1、The builder said at a rough estimate the job would a fortnight to complete.

施工员说,粗略估计一下,这一任务要两周才能完成.

2、Having chosen a meditation it is important that you stick to that meditation for, at the very least, a fortnight.

选择了一种冥想方法后，至少要坚持练习两周时间，这一点非常重要。

3、The month began and ended quite dry, but the middle fortnight saw nearly 100mm of rain fall nationwide.

本月初和月末颇为干燥，不过中旬的两周全国有将近100毫米的降水。

4、We arrived safe, at Boston in about a fortnight.

两周之后,我们平安到达波士顿.

5、I left them a fortnight ago, owing to a disagreement with the president Mr. Lau.

由于本人与董事长刘先生意见不合,两星期前去职.

6、Her daughter's birthday is Monday fortnight.

两星期后的星期一便是她女儿的生日.

7、He had been stayed in there fortnight.

他在那儿呆了两星期.

8、I left a fortnight ago, owing to a disagreement with the president Mr. Liu.

由于一自己与董事长刘男士意见不合,两星期前去职.

9、I will be back home for a fortnight.

我会回家待两个星期.

10、You need a break. Why not take a fortnight off from work?

你需要休息,为什么不休假两周呢?

11、He will visit once a fortnight to see how his new staff are progressing.

他会每两个星期来访一次,看看他的新员工进展如何。

12、One cannot know what a man really is by the end of a fortnight.

跟一个人相处了两个星期,不可能就此了解他究竟是怎样一个人.

13、A fortnight passed in a flash.

一晃半个月过去了.

14、He clean the car once a week , a fortnight, etc.

他一星期、半月等擦一次车.

15、The patient lived out another fortnight.

病人又活了两星期.

16、I've got some leave due to me and I was going to Tasmania for a fortnight.

我打算利用应享有的假期去塔斯马尼亚呆两周。

17、A fortnight later: that's 23 rd June. can you give me the time for a flight then?

两周以后.6月23号. 你能告诉我那时航班的时间 吗?

18、This work will tie me up for fortnight.

这项工作将使我忙上两个星期.

以上是简答网为您整理的fortnight怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于fortnight的用法

、fortnight的释义、fortnight的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fortnight>